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Drogę otworzyły nam środki unijne

tu wyliczać korzyści płynących z
tej inwestycji. Plan bardzo ambit-
ny, dlatego zrobimy wszystko, aby
zrealizowany został pomyślnie do
samego końca.

całej inwestycji. W maju Stowarzy-
szenie ogłosiło przetarg nieograni-
czony na prace budowlane, na któ-
ry wpłynęło 7 ofert. Wykonawca, z
którym Stowarzyszenie podpisze
umowę, przejmie teren budowy ok.
20 lipca. Od tego momentu budy-
nek przy ul. Kopernika 20 oraz ota-
czający go teren stanie się jednym
wielkim placem budowy.

Na czas rozbudowy Stowarzysze-
nie przeniosło Dzienny Ośrodek
Rehabilitacyjno - Wychowawczy
do jednego z poszpitalnych bu-
dynków w Krośnicach. Jak wyglą-
da jego funkcjonowanie w nowym
miejscu?

3 czerwca doszło do podpisa-
nia umów z Urzędem Marszał-
kowskim na dofinansowanie
rozbudowy obecnej siedziby
MSPDiON. Lada moment pod-
piszecie państwo kolejną umowę
na dofinansowanie tego przed-
sięwzięcia z PFRON. Rozbudo-
wa stała się więc faktem. To duży
krok dla rozwoju Stowarzyszenia

O tym, że w placówkach Stowarzy-
szenia jest już bardzo ciasno mówi
się od kilku lat. Środki unijne otwo-
rzyły drogę do zmiany tego stanu i
władze Stowarzyszenia skorzysta-
ły z tego pozyskując pieniądze na
rozbudowę Ośrodka. Dzięki tej in-
westycji, w rozbudowanym obiek-
cie dodatkowo znajdzie miejsce, w
pobycie dziennym, około 40 dzieci
niepełnosprawnych. Nie wspomnę
o dodatkowych, planowanych 60
miejscach pracy, o komforcie pra-
cy dla pracowników Stowarzysze-
nia, a przede wszystkim o kom-
forcie naszych podopiecznych i
możliwości wprowadzenia nowych
metod terapii, do których już przy-
gotowujemy naszych pracowni-
ków, wysyłając ich na szkolenia w
różne miejsca, m.in. do Zamościa,
w którym jest najlepszy w kraju
ośrodek pracy z dziećmi z poraże-
niem mózgowym. Ponadto, należy
zaznaczyć możliwości zwiększenia
kontraktu z NFZ i zmniejszenia
kolejki pacjentów oczekujących na
rehabilitację. Dużo by można było

Na jakim etapie jest obecnie ta
inwestycja. Kiedy rozbudowa się
zacznie?
Obecnie komisja przetargowa pra-
cuje nad wyłonieniem wykonawcy

Za wcześnie mówić o funkcjo-
nowaniu, ponieważ wciąż trwają
prace budowlano-adaptacyjne w

tym obiekcie. Ośrodek nadal funk-
cjonuje w Miliczu i stan taki po-
trwa do 10 lipca, ponieważ do tego
dnia czynne będzie przedszkole
zgodnie z umowami zawartymi z
rodzicami. W budynku w Krośni-
cach aktualnie przystosowujemy
pomieszczenia kuchenne pod na-
sze potrzeby oraz obowiązujące
przepisy. Jednocześnie odnawiamy
część pomieszczeń oraz sanitariaty
tak, aby dzieci czuły się dobrze w
nowym otoczeniu. Uruchomiliśmy
już kotłownię i czekamy na odbiór
kotłów przez Urząd Dozoru Tech-
nicznego. Nasi pracownicy zadbali
o uporządkowanie terenu obok bu-
dynku. Wykarczowali i uporząd-
kowali teren zielony, lada dzień
skoszą bardzo wysoką trawę, dzię-
ki czemu powstanie miejsce, które
będzie znakomitym placem zabaw
dla dzieci.

W ostatnich dniach otwarty zo-
stał nowy Zakład Opiekuńczo
- Leczniczy w Krośnicach. Czy
Stowarzyszenie będzie współpra-
cować z tą nową placówką?

Na pewno. Przecież naszymi be-
neficjentami są również osoby do-
rosłe, których stan zdrowia często
wymaga interwencji medycznej.
Cieszę się, że taka placówka po-
wstała na naszym terenie.
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